



Styrelseprotokoll

Plats: Balkvägen 9

Datum: 2020-04-07

Tid: 18:30-21:00

Närvarande: Jörgen Skoog Ralf Sundhäll, Nils Varg, Jenny Becker, Fredrik Jansson, Madelene Andersson, Julia Linden och Liselotte Eriksson

Frånvarande: Anki Alsbjer, Nisse Larsson, Leif Sätterström

1. **Mötets öppnande:**

Ordförande Jörgen Skoog hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.

2. **Val av sekreterare:**

Liselotte Eriksson valdes som sekreterare för mötet.

3. **Val av justerare:**

Jenny Becker valdes till att justera dagens protokoll

4. **Föregående mötesprotokoll:**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. Läggs även ut på Laget.se.

Påminner om att alla i styrelsen ska ta ut papper från belastningsregistret, och kom ihåg att inte öppna kuvertet utan göra det ihop med kanslisten.

5. **Återkoppling från ordförande**

Jenny återkopplar till styrelsen från ungdomsledarträffen

- Saknar återkoppling från enkäten – handlingsplan, policy och målsättning för klubben, kostnadsuträkning för olika serier.
- Arvode- kan man få träningsoverall istället för pengar, blir det förmånsbeskattning?
- Vilka kläder ska man få som ledare? **Jenny och Madde** tar fram förslag.
- Jenny delar ut policydokument, de behöver uppdateras.



- Reseräkning, milersättning för matcher. Kolla policy kan ersättning gå ev till lagkassa. Förslag finns att plocka bort detta. **Jenny** kollar på nästa ungdomsledarträff.
- Försäljning – Vilka krav är det och vem bestämmer summorna? Viktigt att det blir en tydlighet för varje lag i föreningen. Några större försäljningar Toapapper, Bingolotto och Idrottsrabatt gäller alla.
Om sen varje lag vill sälja annat så får varje lag bestämma det. **Nils V och Julia** ska undersöka om det finns några lokala produkter vi kan sälja.
- Planansvarig – Gert och troligen en vaktmästare som börjar. A-plan är vattensjuk och det håller kommunen på och rensar i diket så vattnet kan rinna undan.
Tony och Micke har gjort ett förslag hur planerna ska målas. Det fattas en 7.mannaplan och det fattas mål. **Ralf** tar frågan om inmätning av planerna.
Den 20/4 är det möte för att fördela planer och matchtider.
- Träningsstider som inte används på konstgräset, hur löser vi det? **Jörgen** tar det med Frida.

6. Inriktning för RIK Karlskoga

Vår inriktning ska vara att vi ska sikta mot Elit 1.an Det är en tuffare serie med längre resor men kan också locka andra spelare från andra föreningar. Det kommer säkert bli dyrare pga resor men det finns pengar från fotbollsförbundet att söka.

Ralf får i uppdrag att höra med huvudtränaren Fredrik vilken målsättning han har. Ralf kommer även titta på konsekvenser och ta fram en möjlig ekonomisk bedömning. Detta kommer tillbaka till styrelsen i maj och sedan ut till alla ledare.

7. Uppdatering av policydokument

Madde och Jenny får i uppdrag att uppdatera policydokumenten resa, trafik och droger.

Värdegrunden som gäller spelare, tränare och förälder är genomarbetat men det saknas vad som ska göras efter enkäten.

Uppdatera verksamhetsidé – **ta bort herrfotboll.**

Alla i styrelsen läser igenom dokumenten tills mötet i maj och funderar på vad gör vi om dokumenten inte efterlevs.



8. Ekonomi

Hur ekonomin ser ut återkommer på nästa möte eftersom Nisse L inte är med. Är första kvartalet periodiserat? Jörgen kommer ha en träff med Nisse för att diskutera vidare. Det kanske behöver upprättas en kontrollbalansräkning, vilka intäkter och avgifter finns?

Hur blir det med åskådarpengen?

A-laget kommer troligen spela en enkelserie, vad blir kostnaden för resor?

Har vi förlorat några sponsorer?

Kommer det bli någon ersättning från staten?

9. Lägesrapport Loppis och Kilsta IP

Kilsta IP väntar på bygglov. Skissen finns att titta på i klubbbrummet om intresse finns. Inget datum för byggstart, Loppisen rullar på som vanligt

10. Övrig fråga

- Bingolotto är svårt att få försäljare till ICA Maxi i dagsläget. RIK tjänar 2000/vecka. För att komma upp i dessa pengar så skulle varje spelare behöva sälja 2 lotter i månaden. Det är viktigt att denna fråga tas upp med ledare och en tydlighet om det är några som kan tänka sig att sitta där. Man kan kanske sälja bingolotter på Loppisen.
- Samkväm för klubbens gamla järngäng, undersöka om intresse finns.

11. Nästa möte

Nästa möte 12/5 klockan 18.30 hos Jörgen på Hertig Carls Allé 31.

Vid pennan Liselotte Eriksson

Justerare: Jenny Becker

Liselotte Eriksson

Jenny Becker